
Gymnastikudvalgsmøde 19/4-2022 
Dagsorden 

1. Orientering fra formanden v/Lene 
a. LKB-cup 
b. StøtLokalSporten.dk 
c. Andre arrangementer i LKB 
d. Frivilligdag på tværs af afdelinger 
e. Frivillige til at stå med OK ved Brugsen 
f. Idrætsmødet i Aalborg 

2. Kort orientering om økonomi v/Christine 
3. Evaluering af opvisning 2022 
4. Evaluering af sæson 2021-2022 
5. Opstart af sommergymnastik 2022 v/Lene 
6. Landsdelsjuniorhold v/Gitte og Mette G (Lene) 
7. Festival del Sole 2022 v/Lene 
8. Årsplan 2022/2023 
9. Næste sæson 
10. Sommerskole 
11. Sommerfest og næste møde 
12. Eventuelt 

Referat 
Ad 1, orientering fra formanden: 

a. LKB-cup er vigtig for vores økonomi og sammenhængskraft. Den har potentiale til at være en 
byfest og også til at vise klubben frem for byen. Men det er meget svært at skaffe frivillige 
nok. Gymnastikudvalget bakker op om fortsat afholdelse og en udvidelse af konceptet. 

b. Nyt koncept for salg af merchandise med støtte til klubben – dette bakker 
Gymnastikudvalget ikke op om. Vi er bange for at genere vores medlemmer mere end godt 
er. 

c. Der arbejdes med ideer til juletræsfest, julemesse, vinsmagning, byfest mv. 
Gymnastikudvalget opfordrer til samarbejde på tværs af foreninger i byen og at tænke i at 
man ikke ”udtrætter” de frivillige. 

d. Frivillig-dag – tænk i at aktiviteter skal kunne rumme frivillige i en meget bred aldersgruppe. 
e. Frivillige sammen med OK – ca en gang om måneden, alle afdelinger skal bidrage. 
f. Gymnastik for børnehaver i forbindelse med Idrætsmødet i Aalborg – kender vi nogle 

instruktører der kan være med til det sammen med Christine? Rikke er tovholder. 

Ad 2, Kort orientering om økonomi: 

Pga. sygdom hos DGI er der ikke konteret noget i år, så vi har ikke en frisk status. 

Regninger og godtgørelse er betalt, som de skal. Det er vores fornemmelse at vi følger vores budget 
– vi kender ikke til uforudsete udgifter. 

Ad. 3, Evaluering af opvisning 2022: 

• Vi har udelukkende fået positive tilbagemeldinger på vores opdelte koncept. 
o Forbedringsmuligheder: 



 Bedre struktur på opstart om formiddagen 
 Måske samlet indløb/udløb eller udmarch for børnene 
 Samlet afslutning for instruktørerne manglede til vores frokost i år – kan vi 

gøre noget andet – morgenmad el. lign? 
 De instruktører der var på eftermiddagsholdene havde travlt 

• Kunne vi lave nogle kunstpauser? Udtrækning af amerikansk lotteri, 
konkurrencer 

o Vi er overordnet tilfredse med det nye koncept. 
o Af administrative årsager vil vi ikke have to forskellige entre-priser næste gang. 

Ad. 4, Evaluering af sæson 2021-2022 

• Vi snakker om at genoplive vores mentor-ordning til nye unge instruktører. 
• Vi vil italesætte god instruktør-opførsel på vores opstartsmøde i starten af sæson og på 

vores hjælpeinstruktørkursus. 
• Det har været et godt tiltag at have 10 min pause mellem 2 hold. 

Ad. 5, Sommergymnastik 

Der er oprettet 3 hold, med god tilslutning til alle. Første hold er startet i dag. 

Ad. 6, Landsdelsjuniorhold næste sæson 

Vi kommer til at køre med ét hold igen i næste sæson.  

Vi er i gang med at finde nye instruktører både på rytme og spring-siden. Nogle af de eksisterende 
instruktører har tilbudt at fungere som mentorer i en opstartsperiode. 

Ad. 7, Festival del Sole 

21 gymnaster tager afsted i uge 27. 

Forældregruppen har tjent så mange penge at det ikke bliver nødvendigt at opkræve 3. rate. 

Ad. 8, Årsplan 2022-2023 

Vi rykker sæsonstart en uge frem til uge 36 – det passer bedre med prøvetræninger til 
Landsdelsjuniorholdet. 

Opstartsmøde med instruktører mandag 29/8 kl 17-21 med pizzaer først. 

Vi ved endnu ikke hvornår DGI-opvisningerne ligger, så årsplanen er ikke endelig endnu. Sidste 
træning kan ligge efter vores lokalopvisning, hvis instruktørerne ønsker det. 

Ad. 9, Næste sæson 

Der er kommet forslag på et par nye familiehold, som vi kan skaffe noget hal-tid til, men ikke helt så 
meget som ønsket. Vi snakker med instruktørerne om hvad der kan lade sig gøre indenfor disse 
rammer. 

Vi kommer til at mangle instruktører til drengeholdene og hjælpeinstruktører til springholdene. En 
mulighed kan være at slå hold sammen – det er vigtigt ikke at klippe fødekæderne over. 



Ad. 10, Sommerskole 2022 

Der er styr på instruktører, haller og budget. Break-even er 25 gymnaster. DGI arbejder på 
markedsføring og tilmelding. 

Ad. 11, Sommerfest og næste møde 

Fredag d. 10/6 kl 17 hos Lene. Mette B sørger for forplejning, Mette G sørger for dessert. 

Ad. 12, Eventuelt 

• Nøgler: Annie eftersøger de sidste. 
• Holddragter: Det har været en besværlig proces – den kunne godt beskrives bedre inden 

næste år, så vi får mere glæde af tøjet i løbet af sæsonen. Det bliver interessant at se om 
sponsoraterne batter noget – ellers ville vi kunne vinde noget tid ved at droppe reklamerne. 
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